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El camp va

celebrar la

festivitat de

Sant Isidre
El BLOC critica
l'adjudicació del
'Crònica'
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El dia més feliç.
de la seua vida

P
er als xiquets que fan la comu
nió, aquest dia és, sens dubte,
el més feliç de tots, ja siga pels

regals o pel grau de maduresa i res
ponsabilitat que s'adquireix amb
aquest sagrament. Almenys en:< la
seua edat, és el més feliç de la vida.

AI darrere de la comunió s'amaga un
llarg procés que s'inicia amb la cate
quesi, un procés formatiu, l'elecció del
vestit, regals i tota I~ parafernàlia. Per
als pares la comunió suposa una

·f· "obHgatòria" despesa que és molt
important. La despesa, molta o poca,
la realitzen tots els pares i per als
xiquets que falte algun d'aquests
ingredients pot suposar un disgu~t

comparatiu. Però cada vegada s'qn
més els pares que opten per una
comunió menys elitista i més d:qnar
per casa. AI cap i a la fi el que real
ment compta és la finalitat de l'acte,
iniciar-se en la fe i en una conducta
exemplar que està per damunt de
despeses innecessàries.

Sabem què pot costar una comunió?
Es pot retallar? Per on ho faria vosté?
Continue llegint i, potser, se sor
prendrà de les xifres, fins i tot en
euros. Fer la comunió costa un ou!
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Fer la comunió

SUPOSA UN
DESEMBORS
IMPORTANT

JORDI MAURA

cas de les xiquetes- fins els
360 euros. L'Església,
escala, taules del restau
rant, etc. solen anar deco
rades amb flors, que supo
sen una despesa impor
tant, com sempre, al gust
del consumidor.

La 'festa' de la comunió
pot sortir per 6.000 euros (1
milió de pessetes). Precisa
ment per aquesta important
despesa cad~ vegada són
més les famílies que opten
per cerimònies menys
ostentoses que acaben
amb un berenar, en oca
sions celebrat a la mateixa
parròquia. Altres opten per
fer el convit a casa. En la
imaginació tot s'hi val i en
els llibres no hi ha res escrit
sobre això.

gerents de restaurants de
tota la comarca acusen a
més la manca de mà d'obra
en el sector, per la qual
cosa el període de comu
nions per a molts d'ells
"suposa més un malde
cap important que un
negoci", han assegurat.

Per un reportatge de
vídeo i foto es paguen com
a mínim 750 euros, un
entranyable record que
s'ha mantingut al llarg dels
anys tot i les modes. Ara a
més molts opten per la
comunió del fill en el nou
format DVD, interactiu i
amb major qualitat, un fet
que encareix més el pro
ducte final. El vestit, que
sols serà utilitzat en dues
ocasions, pot costar -en el

JORDI MAURA

Per començar potser la
despesa més important
siga la del banquet, que pot
superar ràpidament els
3.000 euros si els convidats
en són una cinquantena,
patís i detalls inclosos, així
com els recordatoris, que
també van sumant.

El sector hostaler no
amaga la dificultat que
suposa coordinar comu
nions -on en ocasions és
necessari fer diversos
torns- amb casaments i
altres banquets. Els

és un gran esforç econòmic
per a una família. Fins i tot
per a les més acabalades
suposa un desembors
important, en especial si
són diversos els fills que
prenen la sagrada comunió
o ho fan en pocs anys de
diferència. LA VEU s'ha
posat en contacte amb els
implicats en una comunió i
ha pogut calcular què pot
costar aquest sagrament.

Que un fill faça la comunió

REDACCiÓ
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El BLOC denuncia l'hermetisme existent en
l'adjudicació i continguts del Crònica de Benicarló

JORDI MAURA

JORDI MAURA

El Bloc Nacionalista de
Benicarló va lamentar no
haver rebut respostes ade
quades de l'alcalde de
Benicarló referents al pro
cés de redacció, cost i pro
cediment d'adjudicació a
l'empresa Pecsa, del nou
BIM municipal que ara es
diu Crònica de Benicarló i
que els nacionalistes
denominen "Benicarló va
bien".

Segons el regidor Josep
Antoni Marqués, "el Crò
nica pot ser un mitjà
vàlid si es pactaren amb
tots els grups els seus
continguts" quan ara està
concebut com "açò és el
que hi ha". Per a Marqués
"hi ha múltiples temes
com les inundacions, les
protestes dels propieta
ris de la Tossa que no
surten i haurien de fer-

ho", especialment perquè
"es concep com un mitjà
que competeix amb
altres publicacions exis
tents que no costen un
duro als benicarlandos".
Alguns continguts, en opi
nió dels nacionalistes "nai
xen caducs" i mancats.
d'informacions plenàries i
municipals com els decrets
d'alcaldia o acords, "que
hauria de ser la filosofia
d'aquest periòdic propa
gandístic".

Marqués el va comparar
amb anteriors BIM i va
explicar que "una indem
nització a una empresa
mercantil per danys en el
seu vehicle per 4.700
euros, la demora en les
obres de peatonalització
del centre, anomalies en
l'antiga almàssera, la
denegació a Mercadona
de llicència o els movi
ments iHegals de terra al

Bovalar fugen del control.·
periodístic o clelciutadà'
en haver estat suprimits.
de la publicació, just en
un moment en què la
política funciona quasi
per decret".

Francesc Xavier Rodrí
guez va opinar que "és
curiós que només apare
guen notícies on tot va
perfectament i que inte-

ressen a l'equip de
govern, quan hi ha un
altre punt de vista que
també interessa a la
gent" i va assegurar que
"el procediment ratlla la
iHegalitat". El grup nacio
nalista va avançar que. a
partir d'ara explicarà men
sualment a la premsa els
continguts dels decrets
d'Alcaldia.

El PSOE demana convocar la Comissió
de Planejament Urbanístic

JORDI MAURA

JORDI MAURA

Els portaveus socialistes
José García Escribano i
María Teresa Burguillo
van exigir la convocatòria
de la Comissió de Plane
jament Urbanístic com a
eina de solució al "caòtic
ordenament urbanístic
de la població". Escriba
no va recordar que aques
ta comissió creada en
l'anterior legislatura no
realitza les seues funcions
i "el desenvolupament
urbanístic s'ha deixat en

mans privades, quedant
únicament com a inicia
tiva municipal la peato
nalització dels carrers
del centre".

Aquesta inacció i situa
ció anòmala de l'urbanis
me a Benicarló s'expressa
en enfrontaments entre
propietaris i consistori
"que porta a la paralitza
ció de diferents PAl". La
solució passaria segons
els socialistes "per la
convocatòria urgent d'a
questa comissió que
acometa una revisió del

Pla General d'Ordenació
Urbana de Benicarló,
que data de 1985, unint
criteris i assumint el
necessari desdoblament
de la N340 al seu pas per
la població", va dir Escri
bano.

Per la seua banda la
regidora i diputada María
Teresa Burguillo, va recor
dar al responsable de
Governació, José Antonio
Redorat, que "no ha
resolt el problema circu
latori de Benicarló tot i
l'anunci de l'inici de
l'estudi del trànsit". Per
a Burguillo "és vergon
yós que sols s'use un
0'8% de l'espai del pàr
quing de la Plaça Cons
titució i que sols 18 resi
dents el facen servir de
nit".
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Mundo diu que la Coput sufragarà les obres
amb deficiències de la regeneració

JORDI MAURA

L'alcalde de Benicarló,
Jaime Mundo, va assegurar
a Ràdio Benicarló que la
Coput ha assumit la respon
sabilitat de resoldre les defi
ciències de les obres de
regeneració del litoral entre
Benicarló i Peníscola que el
Ministeri de Medi Ambient
ha realitzat en els últims
mesos. Així la solució pro
posada pel consistori per a
la Ratlla del Terme, que va
tornar a inundar-se com a
conseqüència de l'acumula
ció d'arena a la desemboca
dura del barranc, passaria
segons l'alcalde "per des-

viar l'esmentada aigua
acumulada fins al col'lec
tor de pluvials de l'avin
guda del Papa Luna mit
jançant la instaHació
d'una bomba d'aigua i un
filtre per a l'arena".

Mundo va rebutjar així
l'afirmació que no hi ha
solució de moment i les crí
tiques de l'oposició i va
assegurar que va ressaltar
al Conseller d'Obres Públi
ques, Garcia Antón, en la
seua recent visita al Port de
Benicarló aquesta pro
blemàtica que pateix la
població i els veïns cada
vegada que plou.

JORDI MAURA

La Veu de Benicarló

r--------------------------------------------·--,
César Cataldol~--··,. ~

Passejant pel carrer de César Cataldo observo, des
de fa quasi 12 mesos, un cotxe aparcat amb un cep
a la roda. El vehicle ha anat deteriorant-se fins al
punt que les finestretes han estat trencades i davant
l'evident estat d'abandonament en què es troba, ha
sofert els primers actes de pillatge i vandàlics. Em
pregunto per què ningú el retira. Vull saber què ha fet
aquest cotxe perquè tinga un cep posat i, si el té i no
paga, que se l'enduguen, ja que ocupa una plaça
d'aparcament que podria fer servir un altre veí de la
població. Lamentablement el final que els espera a
aquests vehicles abandonats al carrer és coneguda
per tots. Penso que el consistori hauria de prendre

. ,- alguna decisió per solucionar aquest problema.
L ~
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El BLOC demana vigilància
AL CAMP PELS ROBATORIS

La Unió valora les pèrdues per
les pluges en 30 milions

JORDI MAURA

L'edil José Antonio Roig ha
demanat a l'alcalde Jaime
Mundo l'augment de la
plantilla de la Policia "per
,garantir les necessitats
de l'actual població i el
seu territori". Així mateix
els nacionalistes insten
l'Alcaldia a dirigir-se a les
administracions autonòmi
ques, provincials i estatals
perquè facen efectiva la
seua responsabilitat de
vigilància i control "dema
nant si és necessari
l'augment de les seues
dotacions o un centre de
Policia comarcal". Segons
els nacionalistes "l'aug
ment de plantilla de Poli
cia d'enguany ha servit
únicament per a cobrir
les jubilacions, baixes i
pas a segona activitat".
Per al regidor, la situació de
robatoris al camp és
"insostenible" i han recor
dat la "desprotecció i
inseguretat" que pateixen
els llauradors davant els
continus robatoris que

REDACCIÓ

La UNIÓ-COAG valora en
una primera estimació que
les pèrdues ocasionades en
el camp valencià per les plu
ges persistents dels últims
dies podria rondar els 30
milions d'euros. No obstant
això aquesta organització
agrària diu que s'haurà
d'esperar a la posterior evo
lució dels cultius per a com
provar el percentatge final

estan sofrint. L'edil va
recordar l'últim acte vandà
lic ocorregut a la partida de
les Covatelles, on van
incendiar un magatzem i
realitzar destrosses en un
altre propietat d'uns apicul
tors. En aquesta setmana
hi ha hagut robatoris d'ani
mals en granges i d'horta
lisses a l'horta benicarlan
da, aquest fet comporta
que existisca un descon
tent generalitzat entre el
sector agrícola en sentir-se
desprotegits i abandonats.

Francesc Xavier Rodrí
guez va explicar que
"aquesta situació dura
massa temps i no s'ha
pres cap mesura ni solu
ció per a paHiar-la, amb
la qual cosa es poden
produir situacions com
plicades si davant d'a
questa situació els agri
cultors es prenen el tre
ball de la seua protecció i
de les seues propietats
pel seu compte". Per al
Bloc "aquesta situació
pot paréixer lògica, enca·
ra que no idònia".

dels danys. Per a la UNIÓ
COAG les zones més afec
tades per les pluges han
sigut la franja litoral i prelito
ral del País Valencià. Els
principals danys s'han pro
duït en la fruita d'estiu (bres
quilla, nectarina i albercoc)
amb una xifra aproximada
que s'acosta als 16 milions
d'euros. La cirera ha sigut
un altre dels cultius afectats
per les pluges amb unes
pèrdues de 7,4 milions.

JORDI MAURA

r----------------------,

Director de Costes
El director general de Costes, Juan Ferrer, va visitar
la passada setmana Benicarló, afectat pel temporal.
Ferrer va passejar pel dic de Llevant, construït en
1947 i que es troba immers en unes obres d'e
mergència per veure com l'havia afectat el darrer
temporal. El mal temps dels passats dies va des
plaçar algunes roques de gran tonatge encara que
la infraestructura -com a la resta de ports de la
comarca- no va patir danys importants.L ~



LA VEU DE BENICARLÓ
17 de maig de 2002 societat G
Atropellat a la
Nacional 340

REDACCIÓ

A les 15.30 hores de la ves
prada de divendres,
R.LL.V. de Benicarló , va
resultar ferit de considera
ció en ser atropellat per un
turisme Opel Ascona matrí
cula 0996 BHS a la carrete
ra nacional 340 al punt qui
lomètric 1045,300 al seu
pas per la localitat de Beni
carló. Les primeres hipòte
sis de l'accident van indicar

que el vianant va creuar la
carretera nacional sense
adonar-se de la presència
del vehicle, la zona està
protegida per uns guarda
raïls que obliguen els via
nants a circular per damunt
de les voreres protectores.
Creuar la nacional suposa
un risc important en aquella
zona perquè són sis els
carrils que han de sortejar
els vianants per a creuar de
costat a costat.

/""'.--:~rf""'\\JULU....J
AUÒI ~

ESTELLER IMPORT
Entrada taller: Pg. Febrer Soriana

Exposició: Avda. Magallanes, 1
Tel: 964471708 - Benicarló

AUTO ESTELLER

SEAT
Ctra. N 340, km 142

Tel: 96440 07 68 - Vinaròs

Accident
Tres morts i diversos ferits
de distinta consideració fou
el balanç d'un nou accident
en el quilòmetre 1038 en
l'encreuament de Penísco
la entre les carreteres N
340 i CV 141. En el tràgic
accident es van veure
implicats un camió de
transport, dues furgonetes i
diversos turismes. AI lloc
de l'accident van acudir
unitats de la Guàrdia Civil
de Trànsit de Benicarló,
Creu Roja i Saepla de
Peníscola, que van senya
litzar l'accident i van realit
zar les tasques de rescat.
Pareix que el causant de
l'accident va ser una furgo
neta Mercedes d'una

empresa de Berlín (Ale
manya), amb diversos ocu
pants que va patinar sobre
la calçada com a conse
qüència de la pluja. En
intentar esquivar-la, un
camió de gran tonatge va
fer la 'tissora' encreuant-se
sobre el vial i coHidint con
tra els altres vehicles, un
d'ells d'una coneguda
empresa del moble de
Benicarló. En el mateix lloc
dels fets el personal mèdic
de la Samu va reanimar un
dels ferits, que va ser tras
lladat a l'Hospital comarcal.
La circulació per la N 340
es va veure interrompuda
durant uns minuts i va pro
vocar cues quilomètriques.

Un camió de gran tonatge va fer la
'tissora' i es va encreuar sobre el vial
i coHidir amb altres vehicles, un d'ells

d'una coneguda empresa del moble
de Benicarló



e centrals

EL CÒMIC DE XAVIER BURRIELI
Fins després

LAVEU DE I
. 17 de mai

Per només
pots arriba
tots els be
i benicaria!

LA VEU també sopa

Però desgl
depenem d

impresen
aq

esdeveniments del "triplete". \:
mals auguris que s'havie
pronosticat des d'alguna emissor
d'àmbit estatal per la. presència
Glasgow del president del goven
el senyor Aznar, a qui s'acusa,
de "cenizo", no s'han complert pE
a més glòria de l'afició espanyo!
en general.

Felicitar molt sincerament I
Penya Madridista del nostre pobl
per la important infraestruetur

Tan de bo els
personatges de còmie

ens dibuixarem a /1
nosaltres mateixos '/1

7

Colla dropo, el
que has de fer és

acabar !à carrera d'una
volta per totes!!

laveudebenicarlo@eresmas.com 667.62.25.86 964.47.56.98 Cal
E-MAIL (INTERNET) TELÈFON FAX ADRE(

JA TENIM LA N(
Dimecres passat Benicarló va

viure una altra nit d'eufòria
futbolística gràcies a la victòria
aconseguida pel Real Madrid
contra el Bayern Leberkusen en la
final de la Champions League. El
poble es va tornar a omplir de
clàxons i cava. I també,
naturalment, de traques, algunes
de les quals, diuen les males
llengües, ja havien estat
amanides per celebrar altres

•••••••••••••

COMENSAL

grandes senas estan
las sepulturas lIenas"
no va amb nosaltres.
Morirem de qualsevol
cosa, fins i tot pot ser
d'una pujada de fel, però
d'una fartera a LA VEU
segur que no.

La vetllada va estar
marcada per una anècdo
ta que no sabria com
qualificar. Quan vam arri
bar al restaurant hi havia
una taula perfectament i
meticulosa parada al cos
tat de la que vam seure:
coberts, tovalloletes per
fumades per torcar-se els
dits després de xuplar
crostes i caps de crusta
cis, els corresponents
panets... Quina no va ser
la nostra sorpresa quan
vam vore que un cambrer
va desparar la taula i es
va endur tots els estris a
un reservat del costat. AI
cap d'una estona vam
contemplar com entraven
els comensals al reservat
encapçalats per alguns
dels personatges habi
tuals dels tiberis oficials
del nostre poble. Em
penso que no fem temor
a ningu ni estem empes
tats. Que qui eren els que
es van amagar? Ah ... en
aquesta casa, encara
que no ho semble, som
discrets.

Alguns dels qui formem la
cèl·lula de convivència de
LA VEU de Benicarló
tenim el costum de tro
bar-nos per sopar tots
plegats una vegada o
menys a l'any a desgrat,
entre d'altres, de les nos
tres respectives famílies.

Vet ací que dimecres
de la sèfmanapassada,
vespra plujosa i fangosa
del nostre sant Gregori
bisbe, en una descone
guda ostentació de capa
citat de malversació vam
decidir d'anar a enganyar
el cos en un restaurant
local dels anomenats de
'postín'. Redactors,
col'laboradors habituals i
esporàdics, maquetadors
i fins. i tot un pelegrí no
vam tractar de treure el
budell de mal any perquè
a causa de l'endèmica
pr~carietateconòmica de
la casa ens ho vam haver
de pagar tot a escot tret,
tòt siga dit, d'una ampolla
de cava mig esbrafada
que es va marcar l'em
presa. Ací no va de gorra
ningú a cap banda, ni per
fer propaganda.

Una amanida, un tros
de carn torrada i unes
saboroses postres, sense
presumpció, van consti
tuir tot el nostre sopar. Tot
ben humil. Aquella dita
castissa que diu que "de
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)VENA

L'ESPIFIADA DE LA SETMANA
Només un parell. A la portada apareix'
una suposada foto del Povet.com en
què s'endevina la presència de Rubèn
Flos; mire vosté si tindrà actualitat la
instantània que aquest jove, segons
diuen els del futbol, fa més mig any que' j
juga amb el Benicarló Club de Fútbol. I!
l'a)tra, imperdonable. Ni una línia a sant !
Gregori. Pobre sant Gregori, no té ni !
carrer a Benicarló i vostés també l'igno- i
ren. i

Senyora Garcia
AIXÒ és el que vaig saber llegir en l'an
terior número de la seua revista, el 333.

Amunt València, amunt València,
som els millors. Ha hagut de guanyar la
lliga de les estrelles l'equip de la capital
de la nostra comunitat autònoma per
què LA VEU de Benicarló li dedicara
les pàgines que a bona llei li tocaven.
Ni una línia a les dues arribades con
secutives a la final de la copa d'Europa
de futbol, però ara, sortosament, s'ha
sabut esmenar l'errada. La instantània
de la portada amb un jove enarborant
nostra gloriosa senyera marcarà un
punt d'inflexió en la seua revista.
Només el detall de no recordar que els
valencians vam haver de patir l'oprobi
de vore el València a segona divisió
encara no fa ni vint anys ja l'honora a
vosté com a directora i a tot el seu cos
de redactors. Enhorabona! M'haguera
agradat però poder gaudir d'una entre
vista amb qualsevol dels nombrosís
sims membres de la no menys nom
brosa Penya Valencianista de Benicar
ló. Encara hi ha temps.

Pel que fa al tema de les inunda
cions i les pluges li recomano, senyora
meua, que tinguen preparat un repor
tatge tipus i que cada vegada que
ploga posen sempre el mateix. Tothom
veu com passen els anys i sempre que
cauen quatre gotes ens veiem amb els
mateixos problemes: ponts inundats,
clavegueram desbordat, sortides de
mare de la mar... S'estalviarien temps i
diners.

L'editorial, curt però dur. Quina culpa
té l'alcalde si plou? És ell el responsa
ble que l'anticicló de les Açores faça
safrà de tant en tant? Serà possible! La
seua actitud em recorda la d'un antic
col'laborador de premsa local -'Cami
nante' o 'Benicarlando' em penso que
es feia dir- que es passava la vida cri
minalitzant el senyor Rambla i dema
nant-li la dimissió (Hsi tuviera ver
güenza, dimitiria", li deia) perquè, per
exemple, hi havia un clot a la carretera
vella de Peníscola. Potser siga que
vosté ha contractat aquest veterà
paparazzi local com a editorialista pero
no n'ha dit res. No m'estranyaria.

Els tafaners disparen amb pólvora
de rei. A tort i a dret; bé, a tort i a dret
no, sempre a dret pel que veig. Ara,

,,,,
!
!
!

!
!
!
!

I
!¡
!
!
!
!
¡
!
!
i
!, ,1.. .J

,.-----------------------------------------------------....----------------- ..------------------..------------------------....--..-..---....1

!
!
!amb el jove Marcos Marzal tenen una ¡

bicoca: que si no sap en quina llengua ¡
estudien molts xiquets del poble, que si !
ha comprat unes palmeres i li vol fer ¡
una novena a no sé qui. Pobre Marcos, ¡
si no escriu en valencià és, suposo, !
perquè no li dóna la realíssima i cen- ¡
tenària gana, que això és la democrà- '
cia.

Tolito informa, amb el seu punyent
sentit de l'humor, de l'adquisició d'unes
barreres automàtiques per als bous.
Però que no en van tindre prou amb tot
allò de la corrida de falles que encara
estan per festejos taurins? M'agradaria
que algú de la seua revista li pregunta
ra al senyor Pac si també compraran
barreres automàtiques per a tots els ¡
carrers que contínuament -i no només
quatre matins durant un màxim de
dues hores- estan tallats per obres o
desobres , o si és molt habitual que hi
haja "barreres automàtiques" als
pobles on es fan aquesta mena d'es
pectacles. No ho entenc, no ho entenc.
Les barreres són perquè no reculen els
bous a l'entrada ? Són perquè no es
posen operaris de l'ajuntament als
cadafals fins que tiren el coet ? Pre
gunten, senyora Garcia, que aquest
tema té suc.

Tonyo Fibla, una vegada més, es
torna a queixar de com està de mala
ment el servei al camí de sant Jaume:
una tomaca 71 pessetes! Només va
faltar que a l'Avenida el tractaren mala
ment. Quin patiment. Si sa mare IIig ,
totes aquestes seues penalitats, amb i
bon criteri, no el deixarà sortir més de !
casa, segur. I si continua cantant el
"Porompompero" amb el català de Bar
celona fent-li les palmes qui no l'hauria'
de deixar sortit seria vosté.

Anuncia't

ls organitzada per a l'ocasió i
m sobretot per haver tingut el detall
-a de convidar tothom a veure el
a partit en un valencià perfecte.
n, I felicitar també, de tot cor, el
'a regidor Marzal, madridista de pro i
3r gran animador d'aquesta
la publicació.

Endavant i "polaco el que no
la bote".
le
-a AFICCIONAT

raciadament
!e dibuixant
tobies com
uest

3 euros
Ir a
nicarlandos
nes
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ECOLOGIAI
El Cerval: riu canalitzat, ¿riu dominat? (i3)
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Pere Bausà
i Arlandes

Els rius són sistemes
dinàmics i hi ha
variacions en la

seva conca, del règim de
pluges i fins i tot del seu
llit fluvial, el seu poder
erosiu i en el seu curs
podran variar. Aleshores
té sentit conèixer les
característiques del riu
Cervol i de la seva conca
abans de considerar la
conveniència o no de la
canalització del seu tram
final projectada per la
Conselleria d'Obres
Públiques i Transports
(Coput).

El riu Cervol, amb una
longitud de 59 km., neix a
la partida Cap de Riu de
Morella uns 1100 metres
d'altura, per l'aportació
de diverses fonts. Sol
presentar un cabal conti
nu fins el mas del Molí de
Vallivona. Per més avall
l'aspecte habitual del
Cervol és el d'un riu sec
que només du aigua
quan plou torrencialment.
La seva direcció ve deter
minada per la Serralada
Ibèrica en un primer tram.
Quan arriba al Pla de
Vinaròs s'encaixa, talla
els materials de la plana.
La desembocadura nor
malment està tancada
per una barra de graves
formada pels corrents de
deriva litoral. Sovint les
filtracions de l'aigua de la
mar formen tolls darrere
de la barra. Quelcom
semblant hi ha al barranc
d'Aiguadoliva o al riu
Millars on s'anomenen
goles. La mar Xica de
Benicarló eren els tolls de
la rambla de Cervera que
foren reblerts d'ende
rrocs. El Cervol és riu
perquè almenys en la
seva capçalera és capaç
de mantenir un corrent

IL... _

d'aigua més o menys
permanent i en canvi la
rambla de Cervera sols
du aigua amb aiguats
molts importants.

La conca del Cervol té
una extensió de 343 km2
amb una pluviometria
mitjana de 690 mm anual
(litres per metre quadrat).
De 1911 fins a 1932 hi
hagué una estació d'afo
rament prop de la N-340
i la sèrie d'observacions
s'obtingué un cabal mitjà
de 0,60 m3ls -600 litres
per segon- i un cabal per
quilòmetre quadrat
mòdul específic- de 1,78
IIs/km2 . Els valors del
Cervol s'assemblen als
del Vinalopó, encara que
el clima del Maestrat és
molt més humit que el
d'aquelles comarques.
La causa és que la major
part de la conca del Cer
vol està constituïda per
materials permeables i
així gran part de la pluja
s'infiltra en el subsòl i va
cap a la mar subterrània
ment. El règim pluviomè
tric és molt irregular amb
màxims tardorals amb
valors molt alts. Segons
Mateu Bellés ('El norte
del País Valenciana') a
les nostres rambles i rius
secs hi ha "avingudes

extraordinàries" amb
més de 100 mm en gran
part de la conca. El
MOPU (1988 ) assenyala
un cabal màxim a la
desembocadura del. Cer
vol de 512' m3/s. El 20
d'octubre de 2000 cai
gueren als Ports vora de
300 mm en poc temps i el
Cervol arribà a 500 m3/s.
Açò ha fet modificar el
projecte de la Coput per
què el riu admeta 1000
m3/s en compte dels 700
m3/s prevists inicialment.

El Pla d'Acció sobre
prevenció de Riscos d'I
nundacions a la Comuni
tat Valenciana (PATRI
COVA) assenyala que la
gestió integrada i sosteni
ble del territori i de les
aigües en el conjunt de la
conca fluvial és la millor
resposta a les inunda
cions. Per a disminuir el
risc d'inundacions a
Vinaròs cal actuar a nivell
de conca fluvial. Es pot
disminuir el cabal del riu
abans de l'arriba a la ciu
tat si s'incrementa la infil
tració de la pluja en els
aqüífers amb una refo
restació de la conca.
Amb la construcció de
diversos assuts o murs
menuts transversals al llit
del riu en desviament de

part de l'aigua cap a
zones permeables i així
recarregar els aqüífers.
L'extracció de tota la
grava del llit del riu dismi
nueix la càrrega que pot
transportar i així augmen
ta el seu poder erosiu i
per això caldria limitar
Ies.

La llei d'aigües de
2001 defineix una zona
de servatge pública de
cinc metres i una zona
de policia de 100 metres
a cada banda del riu on
l'ús del sòl estarà regulat
per l'Organisme de
Conca. Per què aquest
sòl és urbà al PGOU de
Vinaròs i part d'ell està
edificat?

Hi ha alternatives a
aquestes caríssimes
obres de canalització. La
bioenginyeria és una dis
ciplina amb iguals objec
tius que l'enginyeria civil
tradicional, però amb la
utilització de materials de
construcció vius i siste
mes propers a la natura.
No alteren el riu ni les
seves funcions i mante
nen els llits d'inundació.
En determinats casos
empren tècniques més
agressives amb la utilit
zació de materials que
permeten una recolonit
zació posterior per part
de la vegetació i eviten el
formigó. Aquestes tècni~

ques es fan servir als
Estats Units des dels
anys vuitanta.

Les obres de l'enginye
ria civil són molt visibles i
sovint donen una sensa
ció de seguretat excessi
va. Cal mirar els marges
dels nostres barrancs i
encara podrem veure els
canyars que es plantaven
per defensar-los de les
riuades.
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CAMI DE SANT JAUMEI
Hospital de Órbigo - San Justo de la Vega - Astorga - Murria de Rechivaldo 
Santa Catalina de Somoza - El Ganso - Rabanal del Camino

Tonyó
Fibla

per a més d'una hora. Jo
penso que és massa.
Seguim.

Enguany tinc ganes
d'entrar a Castri Ilo, igual
que en el 98, però el meu
destí es veu que no con~

templa que jo passe per
aquest, segons diuen,
bonic poble. Després
d'entrar a Murrias, que
abans no s'entrava,
seguint les fletxes o
mollons, comencem a
pujar pel nou i etern
caminal que han fet fins a
Santa Catalina. Cami-

12-08 dissabte
De les dues opcions

que se'ns presenten per
a seguir el nostre camí
elegim la de carretera, és
més curta però també
més pesada. A partir d'a
vui ja veiem a molta gent
que va amb cotxes de
suport. Fins a Lleó
aquesta pràctica és prou
rara però ara ja comença
a veure's. Trobo nous
caminals que no hi esta
ven fa uns anys. El dia és
boirós i molt gris encara
que entre núvols hem
pogut veure una bonica
eixida del sol. Quan dei
xem la carretera per
entrar a la pista al poc
temps apleguem a la
creu de santo Toribio d'on
es pot veure una magnífi
ca vista d'Astorga però
avui com el dia es boirós
no podem veure la vall.
Des d'ací per un camí
prou empinat baixem a
San Justo on mana la tra
dició que cal parar a
esmorzar. Avui l'ama del
bar ens ha ofert un
entrepà de cecina.
Aquesta dona amb el
anys que porta servint
pelegrins no ha canviat
gens: per molta gent que
hi haja al bar, ella no s'a
tabala gens, va a la seua
marxeta. Això si servit i nant, caminant, me n'a
pagat, no siga q~e ningú dono qu~ ja me l'he p~s
se'n vaja sense abonar ..sat: deixarem Castnllo
l'argent que deu. Estem per a un.a altr~ vegada.
ja acabant quan es pre'- La pUjada fins a Santa
senta Paco. Ell sempre Catalina de S?moza se'm
va una horeta curta fa pesada. Faig una para
darrera. Seguim cap a deta p~r recuperar líquid i
Astorga. Trac diners i ens seguel~o cap a El Ganso
dirigim cap al palau de que passo de I~arg. Ja
Gaudí i la catedral. A mi han tornat a apareixer els
em fa goig veure "Las roures. Pocs quilòmetres
Edades del Hombre" més i passo pel roure del
però hi ha una cua terri- pelegrí, un immens arbre
ble. Segons ens han dit similar als que podem

veure pel barranc Dels
horts però aquest de fulla
gran. La petita carretera
que poc a poc va guan
yant altura ens duu a
Rabanal del Camino.
Quina sorpresa! Només
entrar a Rabanal em veig
paradetes de hippies i un
munt de gent, molts pele
grins. No m'explico d'on
han pogut eixir. Suposo
que hauran sortit tots
d'Astorga. Quanta gent!
A l'alberg Guacelmo som
dels quatre últims que
poden aconseguir un
matalàs a terra. L'altre
alberg està també a tope.
Açò ja és l'aperitiu de
Galícia.

Dinem amb els bascos
amb qui vam sopar ahir.
No sabem res de Paco
qui a meitat tarda apareix
per l'altre alberg. No
coneixia Àstorga i s'ha
quedat a visitar-la.

A l'habitació on estem
tots,' parlem català.
Enguany hi ha molt de
català i valencià, i inclòs

alguns de ses illes. El
camí parla català.' Ací
conec a un benicarlando
que vaig tenir d'alumne al
parvulari Magdala. Ara
viu a Barcelona.

Un incident desagrada
ble a Rabanal: per la nit
hi ha un rebombori
impressionant al carrer.
Uns xiquets malcriats es
posen a parlar i cantar a
la porta de l'alberg. Algun
pelegrí es queixa. "Esta
mos de vacaciones y
tenemos derecho. Si te
molestamos haz el Cami
no en febrero" - fou la
resposta dels xiquets.
Després intervenen gent
del poble, els pares i més
pelegrins. Un pare, més
malcriat que el fill, empra
el mateix argument' que
el fill amb les mateixes
paraules -podem fàcil
ment deduir on ha aprés
els arguments el fill- entra
en acció.

Comença la batalla
verbal: pares contra gent
del poble, pares contra
pelegrins que dormien al
carrer per manca de lloc
a l'alberg, pelegrins con
tra pares. AI final m'aixe
co per veure des de la
finestra el que passa i
veig que apleguen a les
mans. Quan torna la
calma els pelegrins tenen
por a algun tipus de
represàlia però són tran
quilitzats per la gent del
poble: "Este pueblo ha
acogido peregrinos
desde hace muchos
siglos .Dormid tranquilos
que no os pasara Jiada".
Efectivament ja no passa
res més.
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Marc Antoni
Adell Cueva

L'Educació Secundà
ria Obligatòria
(E.S.O.) s'ha conver

tit en el xivo expiatori que
cal demonitzar, per tal
d'enderrocar definitiva
ment, un pla d'estudis
que mai li ha agradat a la
dreta que patim. Una
etapa -l'ESO- que, pel
moment evolutiu -preado
lescència- de l'alumnat,
edevé de molt difícil trac'
tament. I és que, efectiva
ment, entre els 12 i els 16
anys, totes les contradic
cions, les inseguretats,
les contetacions i les crisi
de xicons i xicones, es fan
paleses.

Doncs bé, front a això
és legítim que les admi
nistracions educatives, el
professorat que s'ho

curra cada dia, les fami
lies i els propis alumnes
es troben perplexos i un
pèl decol·locats. I encara
és més legitima la recerca
i la pràctica d'interven
cions -adaptacions curri
culars individuals o en
grup, agrupaments flexi
bles, reforços i repassos,
grups de diversificació
curricular, repetició de
curs, etc.- per donar la
resposta adequada,
malauradament encara
no del tot reeixida. Òbvia
ment això necessita mit
jans -personals, mate
rials, tècnics, organitza
tius ...- i volutat política 
recolzament, compromís,
implicació institucional,
inversions, fbment de la
participació, difussió

explicació en els media... 
I no a l'ESO, quan moltes
problemàtiques es veuen
agreujades, sinó des de
l'escola infantil.

Però no. En lloc d'això
la dreta governant, aprofi
ta que el Pisuerga passa
per Valladolid -majories
absolutes, manipulació
barroera del descontenta
ment del professorat,
demagògia electoralista,
esquinzament hipòcrita
de vestidures pel baix
rendiment, etc, etc. -i
s'emplea a fons en carre
gar-se un sistema educa
tiu que -of course- no és
el seu. I quin és el seu
sistema i el seu model? El
de sempr~: educació
selectiva i seleccionadora
-itinerari A o d'ingrés al

batxillerat- per a uns pocs
privilegiats i ofertes de
rebaixes -B o preparatòria
de la FP, C o mà d'obra
barata i D o lumpen social
i laboral- per a la resta de
mortals. I això en educa
ció obligatòria que, per
llei, és no discriminadora!
Cal esperar que en la
secundària no obligatòria
el cedàs serà molt més
ferotge.

Així, un dret universal i
constitucional, com és l'e
ducació que hairia: de pro
moure la igualtat· d'opor
tunitats i la formació de
ciutadans i ciutadanes
lliures, es converteix en
eina discriminadora i
còmplice del context
social i productiu més
insolidari i depredador.

Cardona (EU) qualifica d'intolerable
EL CAMP DE GOLF DE LA TOSSA

JORDI MAURA

El diputat per Castelló d'Es
querra Unida (EUPV),
Ramon Cardona, va asse
gurar que s'està produint un
"assalt total" al territori lito
ral valencià, a través de
Programes d'Actuació Inte
grada (PAl) i polígons
industrials. El representant
castellonenc es va referir al
PAl de la Tossa, que ha

estat presentat en el consis
tori de Benicarló per l'em
presa Terrazahar Golf i
Resorts per tal d'urbanitzar
1'3 milions de m2 de sòl
actualment rústic. Per al
diputat "és intolerable que
els consistoris permeten
actuacions urbanístiques
d'aquesta classe sense
existir una ordenació prè
via del territori". Segons
va dir "pareix com si es

dedicaren a donar permi
sos a les urbanitzadores
en comptes de defensar
els propietaris dels
terrenys, que són els que
surten perdent davant de
l'absència d'alternatives".
Per a Cardona els alcaldes
de municipis costaners amb
aquesta classe de PAl als
seus litorals es dediquen
sistemàticament "a con
véncer els veïns, amagar

les verdaderes caracterís
tiques de la urbanització
o no reunir-se amb els
veïns", entre d'altres. El
diputat va lamentar aques
tes connivències que
"poden posar en perill
l'estil de vida dels ciuta
dans i coHapsar els ser
veis existents davant
d'un urbanisme descon
siderat, destructor i
insostenible".
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cultura e
Ajudes per l'ús del català

REDACCIÓ

L'Agència per al Foment
d'Iniciatives Comercials de
l'Ajuntament de Benicarló
participa en la difusió i
assessorament als comer
ciants interessats en les
ajudes que la Conselleria
de' Cultuia'~ Educació i
Ciència, a través de les
Cambres Oficials de
Comerç, Indústria i Nave
gació . de la Comunitat
Valenciana, ofereix a les
empreses una sèrie d'aju
des per a fomentar l'ús del

català en l'àmbit socioe
conòmic.

Es podran beneficiar de
les subvencions les
empreses de caràcter pri
vat, comerços i indústries
de la Comunitat Valencia
na que estiguen legalment
constituïdes.

Concretament, són sus
ceptibles de suport les
següents accions:
RETOLACiÓ exclusiva-
ment en català de
dependències (tendals,
rètols lluminosos, etc) i
vehicles de l'empresa

DENOMINACiÓ, en
català, dels productes de
l'empresa (bosses, paper
d'embalar, caixes ...) O
ETIQUETATGE, com a
mínim en català

Ús exclusiu del català
en la DOCUMENTACiÓ
DE L'EMPRESA, i en l'e
dició de catàlegs i guies.

Només es concedirà
subvenció per una d'a
questes accions subven
cionables. El termini de
presentació d'instàncies
acabarà el 15 de juliol de
2002. A l'Ajuntament de

Benicarló posen a la vos
tra disposició les instàn
cies de sol, licitud, així com
informació sobre la docu
mentació necessària per a
sol·licitar les ajudes.

Per a qualsevol consul
ta no dubteu a posar-vos
en contacte amb l'AFIC
(Agència per al Foment
d'Iniciatives Comercials)
de l'Ajuntament de Beni
carló, al telèfon
964.47.00.50 o a través
del correu electrònic a la
següent adreça: bnca
fic@infoville.net

La Colla Gegants i Cabuts té nova web
REDACCIÓ

www.gegantsicabuts.com
és des d'ara la seu digital de

la Colla de Gegants i Cabuts
de Benicarló. Els amics de
Tolo, Mar i Gori, així com de
la resta de nanos poden tro-

bar informació i fotografies
de les activitats de l'entitat i
integrants en dos idiomes.
La Colla de Gegants i

Cabuts, va realitzar el pas
sat cap de setmana una
exposició als salons de la
Caixa Rural.

--_._.------------------------------------------------,
Fitxa de subscripció
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s'ha assegurat la per
manència un any més a la
primera regional preferent.
La canallesca ha escrit que
l'àrbitre va afavorir el CDB i
per això va guanyar el par
tit. Me'n ric de tot això. Jo
sé de bona font que no va
afavorir cap dels dos
equips, i que els nostres
van tindre més sort (que ja
ens tocava) i van guanyar el
partit. Lucas Marqués va
ser l'autor del gol que ens
va donar la victòria, els tres
punts i la permanència. En
acabar el partit alguns exal
tats d'aquell poble (passa i
no t'atures) van saltar al
camp per tal de passar
comptes amb l'àrbitre, i es
veu que alguna cosa va
arreplegar el nostre entre
nador intentant protegir la
integritat física del
coHegiat. Aquesta setmana
el Benicarló juga l'últim par
tit a casa de la temporada
davant l'Almassora, .encara
que no es juguen res de bo.
Si guanya el COB es
posarà per davant dels de
la Plana. He sentit que si el
partit es verificarà en disab·
te pel tema de les comu
nions (sempre hi ha una
excusa per a no anar al fut
bol). Ja consultaré la meua
atapeïda agenda de cap de
setmana. Si no puc anar ja
llegiré una cosa o altra i li
contaré allò que penso de
tot plegat.

PACO DELCA5T1LLO I

ROOOLFO SERRANO

cal anar recordant als nos
tres lectors que som els
millors. També diu que mai
no hem de menysprear la
resta de gent que es dedica
a informar, que cadascú té
el seu punt de vista de les
coses; i això enriqueix. A
més a més, quan desquali
fiquem altres miljans de
comunicació estem ofenent
la gent que els escolta o lle
geix, cosa que és molt greu
i diu ben poc a favor de qui
ho fa. Segons l'amo, ningú
no està en possessió de la
veritat absoluta, encara que
hi ha gent que es pensa
que la té i es dedica a pon
tificar i donar lliçons als
altres quan 1'¡Jnic que fan és
escampar la seua neciesa.

L'amo sempre diu que
som un mitjà de comunica
ció modest, sense més pre
tensió que informar en la
nostra llengua. Si hi ha una
fita important que ha acon
seguit la bloquejada Veu en
els quasi set anys que porta
al carrer, és que la gent que
la llegeix ho fa en la seua
llengua amb la més absolu
ta normalitat, sense impor
tar-li si és encolorins o
blanc i negre (i verd), i això
és una cosa de la qual ens
hem de sentir orgullosos i
fer ostentació.

Ara li parlo de futbol. El
Benicarló, en guanyar per
0-1 al camp de Nules,
també anomenat Noulàs,

i als bars només m'omplen
el got després que he dipo
sitat el preu de la consumi
ció damunt la barra. Fins i
tot els caixers automàtics
fan burla dels meus esca
garransits estalvis. Hom
podria pensar que sóc un
fracassat, que no té cap
sentit aquest pelegrinatge
pel desert i que només em
queda una sortida. Però res
més lluny de la realitat.
Aquesta activitat setmanal
em desbloqueja i em fa
veure les coses des de
molts punts de vista. El meu
amo, amb tota la seua tira
nia i explotació mai no m'ha

.dit "has· d'escriure això" o
"això no ho escrigues per
què a aquest anunciant no li
agradarà" o "vés a fer·li una
entreVista a fulano que ens
posa molta publicitat i l'hem
d'ensabonar". El meu amo
sempre m'ha dit que no uti
litze mai l'espai que em
"deixa" a LA VEU per
pressionar ningú ni opinar
sobre la vida privada de les
persones. Gom diu ell "pots
criticar el regidor d'esports,
però mai Marcos Marzal",
per exemple. El meu amo
sempre em diu que no faça
mai gala de res i per a això
utilitza un proverbi castellà
que diu "dime de qué pre
sumes y te diré de qué
careces": Insisteix que la
imparcialitat no es galleja,
es demostra dia a dia, i no

v.osté, estimat lector, ja
coneix el meu amo
tan bé comjo. Aquest

funest i detestable perso
natge em persegueix, m'a
tabuixa i em mareja amb les
seues presses. Aquell
famós paper amb tres
taques de sardines esca·
beixades que em va fer sig
nar una nit de gresca, dis
bauxa i xerinola fent-me
creure que es tractava d'un
sucós contracte professio
nal, ha esdevingut un
autèntic martiri per a mi i
tota la meua família. Set
mana sí i setmana també
m'he de posar davant una
pantalla picant i picant lle
tres fins arribar a lesqua~

ranta línies. Tant se val que
ploren els xiquets, com que
no haja sopat o, senzilla
ment, que el Benicarló no
haja jugat cap partit. A
canvi de tot aquest sacrifici,
no veig un ral, ni una mise
riosa cistella al Nadal, ni em
convida a sopar. Fins i tot
posa una foto meua al cap
davant de la pàgina perquè
tothom em reconega pel
carrer i puga fer mofa, be.fa
i escarni de les meues tre
ballades cròniques futbolís
tiques davant de mi i de tota
la meua família. Els sogres
s'escapoleixen en detectar
la meua' presència, els
meus amics de tota la vida
ja no em truquen per sopar,
a les botigues ja no em fien

Futbol Base del Benihort
GREGORIO SEGARRA

C. F. BENIHORT 9
NULES C. F. o
1a Regional
Cadet

El cadet va golejar a plaer
un Nules que als 12 minuts
ja perdia per 4-0. AI final,
un pletòric Irigaray, amb
quatre gols, els va acabar
de rematar.

C. F. BENIHORT 1
NULES C. F. 3
1a Regional
Infantil
Un cada vegada més tocat
Infantil no va poder fer res

davant un dels millors, si no
el millor, equips de la cate
goria. Bastant van fer els
joves jugadors del
Benihort, gairebé tots de
primer any.
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Atletisme: Campionat provincial
C. A. CARNS Ros

Javier Palau: 1000m obs.
(or 3'35"57 RC inf), Adrià
Badí: javelina (plata 26,05)1
longitud.

Caria Vidal: longitud 1
150mll (plata 21:31),
Andrea Salvador: longitud
Ijavelina, Miriam Lore
s: 500mll 1 javelina,'lsabel
Fabregat: triple salt (or
7,93) 1 500mll (bronze),
Marta Ferreres: martell (or
10,11) 180mt

MITJA MARATÓ
DE VALLS 28-04-02
El C, A. Carns Ros va estar
representat pels atletes
Julio Sanchez 1h28'55",
Joaquin Sabater 1h32"27 i
Francisco Pérez 1h33'41".
A la setmana següent se
celebrà el Campionat de
Catalunya de 1O km en la
XVI Cursa de Martorell, on
Julio obtingué un registre
de 40'25" que I classifica en
el 140 lloc de la general i en
el 8é de la seua categoria.

MARATÓ I MITJA
CASTELLÓ - ST. JOAN
DE PENYAGOLOSA
La clàssica de muntanya
consta d'un recorregut de
63 km que s'inicia des de la
capital de la província i
acaba al mateix cim de
Sant Joan de Penyagolosa.
En aquesta edició, Francis
co Maura, veterà fondista
del CA Carns Ros va com
pletar la prova en 11 hores
i 35 mino

LLIGA DE CLUBS
DE DIVISiÓ D'HONOR
Els atletes de Benicarló,
Pablo Martínez (F C. Bar
celona) i Beatriz Ferrando
(Playas de Castelló), van
competir amb els colors
dels seus respectius clubs
en la 1a Fase de Lliga de la
mencionada competició, en
la qual Pablo va començar
la temporada guanyant la
seua prova de 400mt, i a
més, amb la seua partici
pació en els relleus de

4x400mll va contribuir a la
victòria del F. C. Barcelona
pel que fa a la classificació
final. Per la seua banda,
Beatriz va haver de des
plaçar-se amb els atletes
que formaven part del com
binat del Playas per a dis
putar la trobada a Jerez de
la Frontera (Càdis) en l'es
pecialitat de salt d'altura.
La 2a Fase de Lliga es
desenvoluparà a Barcelona
dissabte que ve.

C. A. CARNS Ros

FASE AUTONÒMICA
EN LA LLIGA NACIONAL
Beatriz Ferrando va guan
yar el concurs de salt d'al
tu ra i va batre el rècord
autonòmic de la seua cate
goria Guvenil) en sobrepas
sar el llistó per damunt de
1,65. En aquesta competi
ció també va participar
Susana Lluch (Silla-Tossal)
disputant els 100mll i for
mant part en el relleu de
4x100mll.

http://'''''''''''''''''' _ta ronJ ad Iq Ita 1_ e o rn

Presentació del VI Torneig 3x3 al Carrer
C. B. BENICARLÓ

El Club Bàsquet Benicarló,
una de les entitats esporti
ves més actives del País
Valencià, presenta aquest
dissabte 18 la sisena edi
ció del Torneig 3x3 al
Carrer. L'acte, obert tant a

premsa com a aficionats,
es realitzarà a partir de les
20.30 hores al Saló de la
Caixa Rural situat a l'avin
guda de Joan Carles I. El
club ha endarrerit l'hora
d'inici per evitar coincidir
amb el partit de futbol sala
del Povetcom. El presen-

tador de l'acte serà José
María García, coordinador
de l'esdeveniment A més,
al seu costat hi haurà
Juanjo Ferreres (president
del club), Santiago Senar
(directiu), Jaime Mundo
(alcalde de Benicarló) i
Marcos Marzal (regidor

d'Esports). Les dates pre
vistes per al Torneig 3x3 al
Carrer d'enguany són eJ
dissabte 1 i el diumenge 2
de juny, repetint la plaça
de Sant Bartomeu com à
escenari de l'esdeveni1
ment esportiu que ajuntar~

més de 500 joves.
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El camp va
festejar

Sant Isidre
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L'Església de Sant Berto
meu es va omplir per
complet per milers d'agri-

W cuitors i devots de sant
a:: Isidre per a celebrar. la
e principal festivitat del
Ci) camp. Els actes van
- començar a Benicarló
I- amb les campanes al vol,
Z per a continuació cele
<C brar-se una missa on esen van beneir els primers

fruits del camp. La Missa
Major va estar oficiada per
diversos sacerdots de les
distintes parròquies de la
població, ja que la festivi
tat d'aquest sant és espe
cialment celebrada en el
municipi més eminent
ment agrícola del Maes
trat. Agustí Cerdà, director
de la Caixa Rural, va des
tacar la gran participació
en la jornada festiva "que
suposa una parada en la
dura i sacrificada rutina
del treball del camp". AI
posterior vi d'honor a la
Cooperativa van aéudir

·2.200 persones. A Penís-
cola els actes es van ini
ciar amb una Missa i ja a
la vesprada es van realit
zar vaquetes, que es
repetiran dissabte que ve i
diumenge.

Agustí Cerdà,
director de la

Caixa Rural, va
destacar la gran
participació en

la jornada

JORDI MAURA

JORDI MAURA

I
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